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Abstract (en)
The present invention relates to an oriented, heat-sealable polypropylene film having an improved water vapour barrier action at the same time
as considerably reduced global migration for packaging purposes, and having the layer structure ABCBA, where a) C is a base layer comprising
polypropylene and a hydrocarbon resin with a molecular weight of up to about 2000 g/mol and a softening point of above 130@, b) B are two
hydrocarbon resin-free jacket layers of highly isotactic polypropylene having an isotacticity of > 94%, where the ratio between the thickness of a
jacket layer and the thickness of the base layer is between 0.01 and 0.1, and c) A are two top layers of a heat-sealable polyolefin copolymer or
terpolymer, where these top layers contain at least one antiblocking agent, lubricant and antistatic.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft orientierte siegelfähige Polypropylenfolie mit verbesserter Wasserdampfsperrwirkung bei erheblich verminderter
Globalmigration für Verpackungszwecke mit dem folgenden Schichtaufbau: A B C B A a) wobei C eine Basisschicht aus Polypropylen und
einem Kohlenwasserstoffharz ist, das eine Molmasse bis zu etwa 2000 g/mol aufweist und einen Erweichungspunkt über 130° hat, b) und B die
Kohlenwasserstoffharz-freien Mantelschichten aus hochisotaktischem Polypropylen mit einer Isotaktizität >94 % sind, wobei das Verhältnis der Dicke
einer Mantelschicht zur Dicke der Basisschicht zwischen 0,01 und 0,1 liegt, c) und zwei Deckschichten aus einem heißsiegelbaren Polyolefin-Co-
oder Terpolymeren sind, wobei diese Deckschichten mindestens ein Antiblockmittel, ein Gleitmittel und ein Antistatikum enthalten.
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